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                                                                                                              DS protokoll  

Til 
Driftsstyrets medlemmer 
Driftsstyrets varamedlemmer 
FAU-leder til orientering 
 

 
Til stede: Anita Lindahl Trosdahl, Harriet Toft Norendal, John Tore Norenberg, Ståle Sonberg, 
Mona Grydeland, Jan Rodney Gudbrandsen 
Forfall: Inger Kari T Ringstad, Øystein Sæbø 
Administrasjon: Åsta Bjerkestrand,  
Møtegruppe: Driftsstyret Ljan skole 
Møtested: Ljan skole 
Møtetid: Onsdag 29.09.2021 kl. 17.30 - 19.30. 
Referent: Åsta Bjerkestrand 
Neste DS møte: Tirsdag 24.11.2021. 
 

 
 

20/21: Godkjenne sakliste. 
Innkallingen og saklisten ble godkjent.  
 

21/21: Godkjenne protokoll av 19.05.2021. 
Protokollen ble godkjent. Sendes til DS sammen med denne protokolen. 
 

22/21: Budsjett skole og AKS. 

Skole: 
Skolen styrer mot et antatt mindreforbruk pr 31.12.2021 på ca. 840.000,- 
 
Erfaringsmessig mottar skolen ulike midler i løpet av høsten som vi ikke vet størrelsesorden på 
i dag, så det er mye mulig at beløpet vil være høyere ved nyttår. 
 
Vi har på årets budsjett kjøpt inn PC og Ipad til flere trinn. Neste budsjettår vil vi kjøpe Ipads til 
de resterende trinnene. Vi har midler igjen på innkjøp av undervisningsmateriell og planlegger 
å kjøpe inn nye læreverk i hht fagfornyelsen neste vår.  
DS-representant fra personalet har blitt bedt om å fremme forslag om at skolen setter av 
midler til sosiale utgifter, til julebord og sommerfest for personalet. DS foreslår at skolen 
setter av 10.000 kroner pr halvår til dette. 
 
AKS: 
AKS styrer mot et mindreforbruk pr 31.12.2021 på rundt 100.000 kroner. En DS-representant 
etterspør om deler av et eventuelt mindreforbruk kan benyttes til å øke matbudsjettet i 2022. 
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Forslag til disponering av et eventuelt mindreforbruk tas opp på DS-møtet i mars 2022 
vedrørende behandling av årsregneskap 2021.   

 
Rektors innstilling: 
Driftsstyret tar rektors redegjørelse for skole og AKS budsjett til orientering. 
 
Driftsstyrets vedtak:  
Driftsstyret tar rektors redegjørelse for skole og AKS budsjett til orientering. 
 
 

22/21: Strategisk plan. 
Til tross for pandemi, har skolen klart å følge strategisk plan i stor grad, selv om arbeidet med 
fagfornyelsen ikke er kommet like langt som vi i utgangspunktet hadde planlagt.  Flere av 
punktene vil videreføres også neste periode. 
 
Rektors innstilling 
Driftsstyret tar rektors redegjørelse til orientering. 
 
Driftsstyrets vedtak:  
Driftsstyret tar rektors redegjørelse til orientering. 
 
 

23/21: Ny opplæringslov. 
Dagens opplæringslov ble vedtatt i 1998, og det er nå behov for å gjøre flere endringer. Loven 
skal ivaret elevenes behov i opplæringen, være mer brukervennlig og plassere ansvar på riktig 
sted. Loven vil tidligst være klar i 2023. 
 
Rektors innstilling 
Driftsstyret tar rektors redegjørelse til orientering. 
 
Driftsstyrets vedtak:  
Driftsstyret tar rektors redegjørelse til orientering. 
  
 
 

25/21: Orienteringssaker 
- Skolestart 2021: 315 elever, nedgang på 7 elever. Nye ansatte: 2 assistenter på AKS, 1 

assistent skole/AKS, 1 lærer 1.-2.trinn 
- Antall §9a saker: 1 sak.  

- Covid-19:  Skolen startet på grønt nivå i høst. Det var godt, men har også vært 
krevende. Vi har hatt enkelttilfeller av smitte denne høsten, til sammen 7 tilfeller. 
Dette har ikke medført at hele klasser eller trinn har havnet i karantene. Fra uke 38 
skulle elevene på barneskolen også teste seg to ganger i uka, slik ungdomstrinn og 
videregående har gjort. Dette skal de fortsette med ut uke 41, i første omgang. 

- Fagfornyelsen – ny temaplan: skolen har utarbeidet en felles temaplan i hht de 
tverrfaglige emnene i Fagfornyelsen. Denne ble gjennomgått og delt ut i DS. 
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- Rullerende grupper: skolen har i mange år hatt tradisjon for å rullere inntil 40 % av 
elevene 1-2 ganger pr år. Dette har skapt godt skolemijlø, elevene får nye impulser fra 
både medelever og voksne. Det er enkelt å rullere dersom det er elever som trenge 
det. Dette skaper bedre kjennskap til alle elevene på trinnet, elevene har flere trygge 
voksne å forholde seg til, det er ingen konkurranse mellom trinnene. Enkelte foresatte 
er skeptisk til ordningen. Skolen må hjelpe foresatte til å ha tillit til at lærere ser hvem 
som kan flyttes. Lærerne på trinnet tar alltid en grundig vurdering på hvordan de kan 
lage to nye grupper som fungerer best mulig. Noen elever kan bli flyttet flere ganger, 
mens enkelte elever ikke bytter gruppe i det hele – avhengig av hva som er det beste 
for både enkeltelever og hele trinnet. 

 
26/21: Eventuelt 
             Ingen saker meldt. 
 
 
 
 

Rektor         DS leder 
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